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Møtenotater: 
Det var ingen merknader til innkalling og saksliste. 
Det var ingen inhabilitet. 
 
Ordfører ble enstemmig delegert myndighet til å utforme uttalelse ang. PCI-tilbudet. 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 24.04.24 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr           den 
 
  



Side 2 
 

Saksliste 
 
Saksnr. Sakstittel  
043/24 Høringssvar fra Fauske kommune - Tiltak for å sikre 

bærekraft i Helse Nord RHF 
 

 
 
  



Side 3 
 

043/24: Høringssvar fra Fauske kommune - Tiltak for å sikre bærekraft i Helse Nord RHF 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Fauske kommune er positive til å styrke de polikliniske enhetene innen psykisk 
helsevern. Fauske kommune presiserer at en styrking av det polikliniske tilbudet 
ikke må påvirke døgntilbudet på en slik måte at dette blir redusert, sett opp mot 
behovene. 
 
Fauske kommune ser med bekymring på forslaget om å redusere kjøp av private 
rehabiliteringstjenester. I forslaget framkommer det at store pasientgrupper med 
rehabiliteringsbehov blir overført til kommunene uten spesialisert 
rehabiliteringsopphold først. 

 
Fauske kommune er positive til de fleste av forslagene til samordning av primær- 
og spesialisthelsetjenestene. Det vises til vedlagte høringsinnspill. 
 

 
Formannskap 24.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Omforent tilleggsforslag Punkt 4, foreslått av Truls Martin Aanstad, Høyre 
Fauske kommune støtter ekspertutvalgets anbefaling om å videreføre PCI-tilbudet 
ved Nordlandssykehuset. For å sikre et bærekraftig og likeverdig tilbud til Nordlands 
innbyggere, må dette utvides til et døgnåpent tilbud. Behandlingstilbudet i Bodø har 
sikret akseptabel reisetid for pasienter fra hele Nordland som trenger invasiv 
kardiologi, men dette må gjelde også kveld, natt og helg. Tilbudet ved NLSH i Bodø 
må på sikt bli et selvstendig tilbud. Erfarings- og kompetanseutveksling mellom UNN 
og NLSH bør være sentralt for å bidra til å styrke PCI-tilbudet i Nord-Norge. 
 
 

 
Omforent forslag, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
Første avsnitt i forlag til vedtak endres til: 
 
Fauske kommune støtter forslaget om å styrke det polikliniske tilbudet, men det er 
viktig at det ikke på bekostning av DPS, døgntilbud og akuttinnleggelser. 
 
Tillegg til siste avsnitt i forslag til vedtak: 
 
Fauske kommune er positiv til samarbeid om oppgaver som i dag ligger til 
spesialisthelsetjenesten, for eksempel dialyse, enkle røntgenundersøkelser, KAD 
plasser m.m. 

 
Det ble stilt spørsmål med kommunediektørens habilitet. Hun sitter i styret i 
Nordlandssykehuset. 
Kommunedirektør fratrådte under habilitetsbehandlingen. 
Kommunedirektøren ble erklært habil med 6 (1AP, 1FRP, 2H, 1SP, 1SV) mot 1 (1AP) 
stemme. 
 
Kommunalsjef Ann-Elise Os tiltrådte som stedfortreder for kommunedirektør og 
orienterte i saken. 
 
De to omforente forslagene (H og SP) ble enstemmig vedtatt. 



Side 4 
 

Kommunedirektørens forslag med endringene i de omforente forslagene ble enstemmig 
vedtatt. 
 
FOR- 043/24 Vedtak: 
Vedtak: 
Fauske kommune støtter forslaget om å styrke det polikliniske tilbudet, men det er 
viktig at det ikke på bekostning av DPS, døgntilbud og akuttinnleggelser. 
 
Fauske kommune ser med bekymring på forslaget om å redusere kjøp av private 
rehabiliteringstjenester. I forslaget framkommer det at store pasientgrupper med 
rehabiliteringsbehov blir overført til kommunene uten spesialisert 
rehabiliteringsopphold først. 
 
Fauske kommune er positiv til samarbeid om oppgaver som i dag ligger til 
spesialisthelsetjenesten, for eksempel dialyse, enkle røntgenundersøkelser, KAD 
plasser m.m. 
 
Fauske kommune støtter ekspertutvalgets anbefaling om å videreføre PCI-tilbudet 
ved Nordlandssykehuset. For å sikre et bærekraftig og likeverdig tilbud til Nordlands 
innbyggere, må dette utvides til et døgnåpent tilbud. Behandlingstilbudet i Bodø har 
sikret akseptabel reisetid for pasienter fra hele Nordland som trenger invasiv 
kardiologi, men dette må gjelde også kveld, natt og helg. Tilbudet ved NLSH i Bodø 
må på sikt bli et selvstendig tilbud. Erfarings- og kompetanseutveksling mellom UNN 
og NLSH bør være sentralt for å bidra til å styrke PCI-tilbudet i Nord-Norge. 

 
 
 
 


	Saksliste

